
 

SZEKSZÁRD MEGYEI JOGÚ VÁROS ÖNKORMÁNYZ!T!  

KÖZGYŰLÉSÉNEK 

OKT!TÁS, SPORT ÉS IFJÚSÁGI BIZOTTSÁG! 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. november 27. (hétfő) napján 14 órakor a Polgármesteri Hivatal 
Polgármesteri tárgyaló termében megtartott rendkívüli, nyilvános üléséről. 
 

Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök- 
     Faragó Zsolt elnökhelyettes- 

Móra Viktória képviselő; 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag; 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag; 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető- (!z aljegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként) 
Majnay Gábor osztályvezető- 
!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens- 
Kovács Klaudia adminisztrátor 

 

Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 5 tag jelen van, így a bizottság határozatképes; !z elnök a nyilvános ülést 14 

órakor megnyitja. 

 

Murvai Árpád elnök: A meghívót mindenki megkapta, köszönjük szépen az előkészítést. A 

meghívóval kapcsolatban úgy tudom, hogy van egy változás a napirendi pontokat illetően. 

Tisztelettel kérem akkor Mónikát, hogy ezt ismertesse. 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Gyurkovics János alpolgármester nevében szeretném 
tájékoztatni a Bizottságot arról, hogy alpolgármester úr, mint előterjesztő, a meghívón 
szereplő 1. és 2. napirendi pontot azt visszavonta, így ezt a bizottság nem tudja most tárgyalni 
és nem is kell szavazni róla. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm szépen, tehát a megkapott meghívó tartalmát képező 1. és 2. 

napirendi pontokat nem tárgyaljuk. Kérdezem a bizottság tagjait, hogy a megmaradt napirendi 
pontokkal kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Ha nincs, akkor a napirendre 

szavaznánk. 
 

!z elnök a nyilvános ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 

igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

 



 

!z elnök a zárt ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 

szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

 

NAPIREND 

Nyilvános: 
 

1. napirendi pont: 

! Polip Ifjúsági Egyesület támogatási kérelme  
(79. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület Egyesület 2023; évi Sportkeretből 
(működési támogatás) megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására  
(76. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárd Kórház Sportkör 2023; évi Sportkeretből (működési támogatás) 
megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására  
(78. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

4. napirendi pont: 

Egyebek 

 

Zárt: 
 

5. napirendi pont: 

! Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft; 2023; évi III; negyedéves pénzügyi 
beszámolója - Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(253. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

Előadó: Bay !ttila ügyvezető igazgató 

 

 

 

 

 



6. napirendi pont: 

Javaslat sportolók részére biztosított önkormányzati bérlakás bérleti szerződésének 
megkötésére - Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(236. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

Meghívott: Bartal Zoltán ügyvezető igazgató 

 

7. napirendi pont: 

Javaslat „Szekszárd Edzője 2023;” és „Szekszárd Csapatedzője 2023;” díj adományozására - 

Közgyűlési előterjesztés véleményezése 

(250. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

8. napirendi pont: 

Javaslat „Szekszárd Sportolója 2023;” és „Szekszárd Sportcsapata 2023;” díj 
adományozására - Közgyűlési előterjesztés véleményezése  

(251. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

9. napirendi pont: 

Javaslat „Szekszárd Büszkesége 2023;” kitüntető címek adományozására - Közgyűlési 
előterjesztés véleményezése 

(252. számú közgyűlési előterjesztés) 
Előterjesztő: Gyurkovics János alpolgármester 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

___________________________________________________________________________ 

 

1. napirendi pont: 

! Polip Ifjúsági Egyesület támogatási kérelme  
(79. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Meghívtuk a Polip képviselőjét?  

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem szoktuk meghívni az ilyen jellegű kérelmekhez a 
kérelmezőket.  
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Kérdezem a jelenlévő bizottsági tagokat, hogy van-e 

valakinek kérdése? Henriettának van kérdése. Parancsolj! 

 



Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Van-e valamiféle információnk, akár szóban, hogy a 
klubvezetői díj alatt milyen klubnak a vezetőjét vagy milyen mentori tevékenységet ért az 

egyesület vezetője? 

 

!sztalos !drienn sport és ifjúsági referens: Szerintem ő a SZIFÖN mentorának a bérére 
gondolt. 

 

Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Ebben az esetben nyilván támogathatónak gondolom. 

 

Murvai Árpád elnök: Én tudomásom szerint is a SZIFÖN-ről van szó. 

 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

105/2023; (XI;27;) határozata 

a Polip Ifjúsági Egyesület támogatási kérelméről 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja 
alapján átruházott hatáskörben eljárva dönt arról, hogy   
 

1. a Polip Ifjúsági Egyesület támogatási kérelmét Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága tartalék kerete 
terhére 300.000 Ft-tal támogatja-   
 

Határidő:  2023. november 28. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy a támogatói okiratot készítse el- 
  

Határidő:  2023. december 5. 

Felelős:  Dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 

3. felhívja az alpolgármestert az elkészített támogató okirat aláírására- 
 

Határidő:  2023. december 8. 

Felelős:  Gyurkovics János alpolgármester 

 

 

 



4. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg     
átutalására. 

 

Határidő:  2023. december 12. 

Felelős:  Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület Egyesület 2023; évi Sportkeretből 
(működési támogatás) megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására  
(76. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Tulajdonképpen arról van szó, hogy költségeket szeretne 
átcsoportosítani, ami teljesen helytálló szerintem vagy elfogadható.  
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

106/2023; (XI;27;) határozata 

a Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület 2023; évi Sportkeretből (működési támogatás) 
megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja 
alapján átruházott hatáskörben eljárva a Szekszárdi Kajak-Kenu Sportegyesület kérelmére a 
2023. évi Sportkeretből (működési támogatás) elnyert összeget a melléklet költségvetési 
táblázat szerint jóváhagyja.  
 

Határidő: 2023. november 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

3. napirendi pont: 

Javaslat a Szekszárd Kórház Sportkör 2023; évi Sportkeretből (működési támogatás) 
megítélt támogatási összeg felhasználásának módosítására  
(78. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 

Előadó: Murvai Árpád elnök 

 

Murvai Árpád elnök: Kérelem érkezett a Szekszárdi Kórház Sportegyesülettől is, ők is 

szeretnének hasonlóképpen eljárni, hogy átcsoportosítást engedélyezzünk a számukra. 



Nagyon szépen le van vezetve, mit hova szeretnének áttenni és mire, gondolom mindenki 

olvasta. 

 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

107/2023; (XI;27;) határozata 

a Szekszárd Kórház Sportkör 2023; évi Sportkeretből (működési támogatás) megítélt 
támogatási összeg felhasználásának módosítására 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 7. alpontja 
alapján átruházott hatáskörben eljárva a Szekszárd Kórház Sportkör kérelmére a 2023. évi 
Sportkeretből (működési támogatás) elnyert összeget a melléklet költségvetési táblázat 
szerint jóváhagyja.  
 

Határidő: 2023. november 27. 

Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 

4. napirendi pont: 

Egyebek 

 

Murvai Árpád elnök: 20 perccel ezelőtt a Humán Osztályról kaptam egy kérelmet, amely 
kérelem a VIP-ből érkezett, hasonlóan a tavalyi kérésükhöz, egy szakmai verseny 

lebonyolításához kérnek támogatást, 400.000-es támogatást. Emlékeztek rá, tavaly is volt 
ilyen, egész szépen szerepeltek. Kérem a kérdéseket ezzel kapcsolatban.  
 

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottsága 

108/2023; (XI;27;) határozata 

Tolna Vármegyei SZC Hunyadi Mátyás Vendéglátó és Turisztikai Technikum és Szakképző 
Iskola támogatási kérelem elbírálása 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága 

 



1. javasolja a Közgyűlésnek, hogy támogassa „! jövő vendéglátóipari szakembereiért” 
!lapítvány kérelmét 400.000 Ft-tal a Bizottság Tartalék Kerete terhére. 

 

Határidő: 2023. november 27.  

Felelős: Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt az 1.) pontban foglaltakkal kapcsolatban a szükséges 
intézkedések megtételére. 

 

Határidő: 2023. november 27. 

Felelős: dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető 

  Majnay Gábor osztályvezető 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm, hogy szólt a Humán Osztály. Faragó Zsolt kér szót. 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen. Az egyebekben szeretnék egy témát, kérdést 
feltenni. Bizonyára értesültetek róla, hogy elég nagy problémát okoz mostanában Béri Balogh 

utcai műfüves, MLSZ által támogatott pálya, ami tulajdonképpen olyan állapotba került, hogy 
az MLSZ felé érkezett egy levél a várostól, hogy vagy felújítani, vagy áttelepíteni szeretnénk. 

Elég régen érkezett ez a levél oda, amire nem kaptunk választ, viszont a gyerekek ezt, mint 
ahogy a játszótereken is, hogy ez a játék itt van, de nem lehet használni, ugye ezt is nehezen 

értik meg. Most már látom, hogy be van ketrecezve körbe, ez sem kevés pénz, ahogy néztem 
az anyagát annak a drótnak. Kérdésem lenne a bizottsági tagunkhoz, Horváth úrhoz, hogy mit 
tudott ebben vagy tud-e ebben valamit segíteni. Úgy tudom, hogy tudsz problémáról. 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én tudok, igen, a Gábor jelezte, vár valami levelet, nem 

tudom, hogy ez milyen levél. Semmit nem intéztem, de utána fogok nézni. ! Gábor azt mondta 
nekem, hogy küld valami levelet ezzel kapcsolatban és én arra várok. 
 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Az MLSZ-től nem érkezett válasz azóta sem, amióta a hivatalból 
küldtek egy megkeresést, hogy valamit kéne, szeretnénk majd áttelepíteni, lenne hely, de az 

MLSZ-nek mindenképp nyilatkozni kéne erről meg hát ami a fő probléma és az, ami tényleg a 
fő irány lenne, hogy valahogy egy kicsit lobbizni, hogy az UFC hadd oldja meg ezt TAO-ból, 
mert gyűjthet hozzá és biztos vannak a városban szülők, akik még szeretnék, hogyha élne az 

UFC és azt gondolom, hogy biztos a TAO-jukat odatolnák, hogyha az lenne, hogy csak át kell 
telepíteni. 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Mikor írtunk, hova írtunk, kinek írtuk? 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ez a GVB-től érkezett és a város részéről az MLSZ-hez. Az MLSZ-

től akkor nem értesült arról, hogy van egy ilyen? Nem kérdeznek meg, hogy mit akarnak ezek 
Szekszárdon, nem? Mert jó sok idő eltelt, és nem jött válasz. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Annak viszont örülnék, ha kapnék tájékoztatást, hogy 
kinek írtunk, milyen levelet írtunk, hol van ez stb. 



 

Murvai Árpád elnök: Bocsánat, szerintem a Gábor ezt fogja neked elküldeni. 
 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Valamit mondott, hogy küld. Ez jó lenne. 

 

Murvai Árpád elnök: Akkor elő lehet keresni, ha hivatalos. 

 

Móra Viktória tag: ! Bomba Gábor küldte vagy az önkormányzat? Nem mindegy. 

 

Murvai Árpád elnök: Szerintem önkormányzati hivatalos levélről van szó. Biztos, hogy 

meglesz. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Az kellene nekem, hogy kinek, hova? Elkülditek az e-mail 

címemre. 
 

Murvai Árpád elnök: Elnökhelyettes biztos szerette volna hallani, hogy te nagyon szívesen 
rávetődsz erre. 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Igen. 

 

Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Jó, akkor várom a levelet és megyek. Jó? 

 

Murvai Árpád elnök: Megnyugtató? 

 

Faragó Zsolt elnökhelyettes: Köszönöm szépen! Igen, így már igen.  
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Olyan kérdésem lenne, hogy akkor lesz még ülés 30-

áig? 

 

Murvai Árpád elnök: Nekünk? !z biztos. Egyebek között ez is fölmerült, én a végén szerettem 
volna megbeszélni veletek, hogy kiszámoljuk, hogy mennyi az annyi. Valószínű lesz maradék 
pénzünk, amit, ahogy Mónika figyelmeztetett minket, 30-áig, rossz szóval élve, ki kell szórni. 
 

dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! költségvetési rendeletben az szerepel, hogy 30-áig 

meg kell hozni a döntést.  
 

Majnay Gábor osztályvezető: 1.323.700 forint áll még rendelkezésre. 
 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm. Én szerintem ezt most ismertettük, mindenki egy kicsit 

agyaljon, hogy információink szerint hogyan lehet vagy kinek lehetne ezt tudomására hozni, 
vagy hogy lehetne ezt nyilvánossá tenni. Köszönöm szépen.  

 



dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: ! B verzió az is lehet, hogy az OKSI most tesz egy 

javaslatot a Közgyűlésnek, mert ugye a költségvetési rendelet módosítása az most napirend, 
hogy akkor ne november 30. legyen, hanem mondjuk december 15. 

 

Murvai Árpád elnök: Köszönöm a tájékoztatást. 
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 14 óra 16 perckor 

berekeszti. ! bizottság zárt ülésen folytatja munkáját; 
 

 

 

 

Mácsik Henrietta 

        jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

Készítette: 
   dr. Holczer Mónika 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 

Murvai Árpád 

elnök 

 
 
Ellenjegyezte: 

           dr. Biró Gyula 

           aljegyző 


